
Overzicht 

van insprekers en vragen vragenhalfuurtje 

 
aangemeld voor de Politieke Avond  

van de Raad van de gemeente Nijmegen 
op woensdag 5 november  

in het Stadhuis. 
 
 

 
INSPREKERS Traianuskamer 18.00 – 19.00 uur 
 
Stadsbegroting 

• Mevrouw M. Kaptein, namens de Vrijwilligerscentrale (m.b.t. facetbeleid vrijwilligerswerk 
Nijmegen) 

 
Wensen en bedenkingen verwerving scenario's slachthuis 

• De heer P. de Haan, namens Slachthuis Nijmegen bv 

• Mevrouw K. Hilckmann, namens Hilckmann Nijmegen bv 

• De heer E. Hermsen, namens Ondernemersraad Slachthuis 
 

 
VRAGENHALFUURTJE BURGERRONDE Barbarossakamer 18.30 – 19.00 uur 
 
Mondelinge vragen aan het College inzake het Surya Project 

- L. Westerveld (GroenLinks) 
 
Op 30 september jongstleden ontvingen College en raadsleden een brief van Lambert Simons, 
namens de stichting NEEKA Europe waar Surya Project onderdeel van is. Zij slaan goederen op die 
hier anders worden weggegooid zoals bedden en meubelen. In landen als Hongarije, Roemenië, 
Oekraïne en Slowakije worden deze opnieuw gebruikt. Voor de opslag van goederen is ruimte nodig 
en tot het einde van 2015 kunnen zij terecht op het terrein van ZZG Dekkerswald. Daarna wordt het 
gebouw gesloopt en zit de stichting zonder ruimte. Al vanaf januari dit jaar is de stichting in gesprek 
met het Makelpunt, maar daar worden zij niet verder geholpen omdat de stichting niet beschikt over 
financiële middelen. Het Makelpunt zet liever anti-kraak in panden. 
De fractie van GroenLinks vind het onwenselijk dat we veel leegstand hebben in Nijmegen en ziet 
graag dat de gemeente zich actief inzet om panden zinvol te gebruiken. Projecten die bijdragen aan 
een duurzame en solidaire samenleving verdienen wat ons betreft steun. Daarom  wil GroenLinks de 
volgende vragen stellen: 

1. Is het College het met ons eens dat initiatieven met een maatschappelijke (meer)waarde, 
die worden gerund door inwoners van Nijmegen, actief ondersteund mogen worden door de 
gemeente? 
2. Kan het College de toezegging doen dat voor half december duidelijk is of het Makelpunt 
wat voor deze stichting kan betekenen? 
3. Is het college bereid mee te denken met alternatieve oplossingen of te bemiddelen? Te 
denken is bijvoorbeeld aan de Vasim, het Honigcomplex of andere deels leegstaande 
panden? Zo ja op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 
4. Is bekend in hoeverre soortgelijke organisaties kampen met ruimtegebrek en bij de 
gemeente aankloppen?  

 

 
KRAAM in de hal van het stadhuis +/- 17.30 – 21.00 uur aangevraagd door: 

• Vrijwilligerscentrale Nijmegen – Mevrouw M. Kaptein 
 


